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Saksnummer Møtedato Utvalg 

58/24 19.06.2024 Styret i Finnmarkssykehuset HF 

Referatsaker styremøte 19. juni 2024 

Styret i Finnmarkssykehuset HF inviteres til å fatte følgende vedtak: 

1. Referat fra Ungdomsrådsmøte 24.-26. mai 2024 
2. Protokoll fra informasjons- og drøftingsmøte 10. juni 2024 
3. Referat fra FAMU 10. juni 2024 
4. Protokoll fra informasjons- og drøftingsmøte 17. juni 2024 (ettersendes) 

Ole Hope 
Administrerende direktør 

Vedlegg: 
1 Referat helgesamling ungdomsrådet 24. -26. mai 2024 
2 Protokoll Informasjons- og drøftingsmøte 10.06.24 
3 Referat FAMU 10.06.24 
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Ungdomsrådet Finnmarkssykehuset HF 

REFERAT 
24. mai 2024 

Ingebjørg Thorbjørnsen 24.05.2024 
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Emma Louise Brattfjord Leder   

Aleksander Arntzen Nestleder   

Evelina Sæter Tro Johnsen Medlem Meldt forfall  

Sol Andrea Hasselberg Medlem   

Maria Kaliainen Kyrrø  Medlem   

Tim Olaussen Mauno Medlem   

Wiktor Bajstak Medlem   

Sandra Emilie Eliassen Medlem   

Isabell Fredheim Varamedlem   

Celina Ådna-Paulsen Varamedlem   

 
Fra administrasjonen møtte: 

Beate Juliussen Administrasjonssjef og koordinator  

Ingebjørg Thorbjørnsen Koordinator, referent 

 
Andre: 

Ingrid Sofie Ekedahl Psykolog BUP Hammerfest 

Kirsti Høylo Larsen Barn som pårørende 
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Fredag 24. mai 2024: Velkommen, bli kjent og omvisning på nye Hammerfest sykehus 
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Lørdag 25. mai 2024 

 

09.35 – 11.10 - Psykisk 
helse 

Psykolog Ingrid S. Ekedahl, 
BUP Hammerfest 
 

 

 Psykisk helse 

 

Informasjon om BUP (Barne- og ungdomspsykiatrisk 
poliklinikk) 

• BUP er for barn og unge fra 0-18 år (23)   
• Gir psykisk helsehjelp  
• Oftest fastlege som henviser til BUP. Men psykologer og 

barnevernet kan også henvise. Helsesykepleier og PPT 
(pedagogisk psykologisk tilbud) kan også hjelpe til med 
henvisning. 

• Gjennomgang av henvisningsrutiner, rett til time innen 90 
dager 

 Medvirkning 
• Under 12 år (foreldre eller barnevernet bestemmer)  
• Over 12 år (kan bestemme hvem man ønsker skal få 

informasjon om sin helse)  
• Over 16 år (helserettslig myndig) kan avgjøre hvem som 

skal ha informasjon om sin helse. Tilgang til journal i 
Helse Norge. 

Forløp og behandling 
• Snakket om forventninger til BUP 
• Gjennomgang av forløp hos BUP, rett til utredningsplan 
• Lang ventetid, ventelister, medisinkontroller hos lege 
• Kan gi timer over video, gå tur eller møtes andre steder 

Når er man ferdig hos BUP? 
• Det er ulik lengde på forløp 
• Skal jobbe med gode overganger til VPP (Voksen 

psykiatrisk Poliklinikk)  
• Viktig å avklare oppfølging i ettertid 
• Gir også tilbud til ungdom med rusproblemer (rusmidler 

som man kan bli avhengig av som f.eks. alkohol, hasj, etc.) 
 
Ungdomsrådet gav innspill til BUP på følgende: 

• Nettsiden til BUP på Finnmarkssykehuset  
o Bruk klart språk slik at vi forstår det som står der. 

Gjerne ha alderstilpasset tekst, det er stort 
aldersspenn fra 0-18 år.  

o Få med hva en kan få hjelp til hos BUP, ta gjerne 
med eksempler. 

o Hvor lenge må en vente for å få time?  
o Mulighet for behandling utenfor legekontoret – kan 

en eksempelvis gå en tur i stedet?  
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o Få frem informasjon om hvordan det fungerer med 
henvisninger og hvem som kan henvise.  

o Skal/kan foresatte være med på timen?  
o Hvilke arbeidsgrupper jobber på BUP og hva gjør 

de enkelte? Hva er en sosionom og hva er en klinisk 
sosionom?  

o Ha med bilder av hvordan det ser ut – da er det 
lettere for oss å forberede oss på hva vi skal til 

o Hvordan er det med taushetsplikt?  
o Få frem muligheten for digitale konsultasjoner 

 
• Innkallingsbrevet til BUP Finnmarkssykehuset 

o Fjern all unødvendig informasjon 
o Husk klart språk slik at vi forstår 
o Hva skal skje på første time 
o Hva skal en forberede seg på til første time?  
o Informasjon om at det er mulighet for å ha med seg 

noen til time 
 

• Hva som er viktigst første gang man kommer til time? 
o Behandler må fortelle at de har taushetsplikt og 

hva det betyr 
o Få en behandlingsplan 
o Snakk til meg som pasient, ikke over hodet mitt 

dersom foreldre er med 
o Tenk på hvilke spørsmål som stilles spesielt om 

foreldre er med på timen 
o Se hele meg – ikke bare sykdommen 

min/problemene mine! 
o Snakk om positive ting også, ikke bare det som er 

problemet 
o Mulighet for å kunne gjennomføre timene på en 

annen måte, slik som digitalt eller gå en tur o.l.  
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11.30 – 12.00  

Dialog om psykisk helse 
og hva skal til for at 
Finnmarkssykehuset 
skal bli bedre? 

Gruppearbeid i 
Ungdomsrådet 
 

Innspill til Finnmarkssykehuset fra Ungdomsrådet om 
psykisk helse 

• De som er ofte innlagt på sykehus for somatiske sykdommer 
bør få automatisk tilbud om psykisk helsehjelp.  

• Ventetiden for å få time hos BUP er alt for lang. 90 dager for å 
få første time er alt for lenge å vente. 

• Akutt time – det må komme på plass et tilbud for de som har 
behov for akutt hjelp.  

• Bør være en dagenhet for ungdom 
• Ungdom over 18 år bør ha mulighet til å ha med ledsager 
• Digital konsultasjon – bør være et tilbud til alle 
• Tilgang til Helse Norge – i alderen 12-16 år har ikke 

ungdommen eller foreldre tilgang til Helse Norge – dette må 
det gjøres noe med! Forstår at det er utfordring med Bank ID.  

Kl 14.00-15.00 

Barn som pårørende 
 
Kirsti Høylo Larsen 
 
Foretakskoordinator, 
Hammerfest sykehus 

 

Barn som pårørende 
 
Kirsti Høylo Larsen innledet med informasjon om barn som 
pårørende.  
 
Helsepersonell skal bidra til å ivareta mindreårige barns behov 
for informasjon og oppfølging som følge av foreldres eller 
søskens sykdom, skade eller rusmiddelavhengighet. 
 
Caser/gruppeoppgaver 
Ungdomsrådet jobbet i grupper med ulike case hvor det var barn 
som pårørende. Hvordan kan Finnmarkssykehuset på best mulig 
måte ivareta barn som pårørende og familien?  
 

• Tilrettelegg med aktivitet for barna 
• Forklar sykdommen på en forståelig måte og hvorfor en 

må være på sykehus 
• Kan den som er syk få komme hjem på permisjon?  
• Kan en komme på besøk på sykehuset? 
• Tilrettelegging på skole 
• God dialog mellom hjem og avdeling 
• Kommunikasjon 
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Kl. 15.15-15.45 

Kunst på 
ungdomsrommet 
Vibeke Christensen, 
kunstkonsulent, deltok på 
Teams 
 
 

Kunstneren Julius Karoubi skal utforme kunsten på 
ungdomsrommet, https://www.instagram.com/juliuskaroubi/  

• Ungdomsrådet har tidligere gitt innspill på hvilken kunst 
som er ønskelig på ungdomsrommet 

• Ungdomsrådet synes verkene ser fine ut, og gleder seg til 
at de kommer på plass 

 
Ventesone barn- og unge 

• Ungdomsrådet ønsker at det skal være 
aktivitet/spill/kunst i ventesonene hvor barn og unge er. 
Det gjelder spesielt ventesonene til BUP, HABU og barne- 
og ungdomspoliklinikken 

 

Kl. 15.45-16.15 

Maskot 
 
Beate Juliussen, 
koordinator  

Ungdomsrådet ønsker en maskot for Finnmarkssykehuset 

Som en del av bedre ivaretagelse av barn og unge ifm prosedyrer, 
bedre smertebehandling og redusert bruk av tvang er det 
ønskelig å få en maskot til Finnmarkssykehuset. Flere sykehus i 
Norge har fått en maskot til dette viktige arbeidet. Ungdomsrådet 
jobbet med hvilket dyr de ønsker som maskot, og valget falt på en 
isbjørn. Det legges frem for administrerende direktør at dette er 
ønskelig, og dersom det går gjennom utlyses det en 
navnekonkurranse hvor ungdomsrådet blir jury. Målet er å ha 
maskoten på plass til åpningen av nye Hammerfest sykehus i 
januar 2025. Må være et godt samarbeid med barne- og 
ungdomsavdelinga og BUP’ene i utformingen av maskoten.  
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Kl. 16.15-17.00 

Hva skal til for å få et 
bedre 
Finnmarkssykehus for 
ungdom? 
 
Gruppearbeid i 
Ungdomsrådet 
 

I sist møte med administrerende direktør fikk ungdomsrådet i 
oppgave å komme tilbake til direktøren med hva som skal til for å 
få et bedre Finnmarkssykehus for ungdom.  

 
Innspill:  
Psykisk helse 
• De som er ofte innlagt på sykehus for somatiske sykdommer 

bør få automatisk tilbud om psykisk helsehjelp.  
• Akutt time – det må komme på plass et tilbud for de som har 

behov for akutt hjelp.  
• Må få ned ventetiden til BUP 
• Mulighet for akutt innleggelse i Finnmark 
 
• Digitale konsultasjoner bør være mulig i større grad, og det 

må være mulig å velge digitale konsultasjoner i stedet for 
fysisk oppmøte når det er mulig 

• Bruk teknologi som kan lette oppfølging av kronisk syke. Eks 
sende inn data for oppfølging av pasient 

• Rett til å ha med begge foreldre som ledsagere 
• Det må bli lettere tilgjengelig å gi tilbakemelding eller klage 

på behandling 

• Prinsipper for gode overganger må følges opp 

Søndag 26. mai 2024  

Kl 09.00-10.00 

Hva skal til for å få et 
bedre 
Finnmarkssykehus for 
ungdom? 
Emma og Aleksander 
 

 
 

 
Presentasjon for administrerende direktør 
 
Ungdomsrådet presenterte forslagene som de har jobbet med til 
administrerende direktør Ole Hope. 
 
Informasjon fra administrerende direktør 
Direktøren takket for alle gode innspill. Det besluttes at det settes 
i gang arbeid for å få på plass en maskot til Finnmarkssykehuset 
til åpningen av nye Hammerfest sykehus.  
 
For å få ned ventetidene i BUP jobbes det for å få på plass flere 
behandlere, samt at behandlerne skal behandle flere pasienter  
 
Informerte om jobben med omstillingene i Finnmarkssykehuset 
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Kl 10.00-11.00 

Videre arbeid i 
Ungdomsrådet 
 
Beate  
 
 

Oppfølging videre arbeid fremover 
• Kontakt koordinatorene Beate eller Ingebjørg om dere har 

forslag til nye løsninger i forhold til teknologi og helse 
• Beate følger opp planlegging av nasjonal samling for 

Ungdomsrådene i Norge 
• Informasjon om reiseregning og lønn 
• Fysisk samling til neste år bør være i september, ca. 10.9. 
• Beate følger opp de sakene som er jobbet med i helga. 
• Tema på kommende møter: Jonas skal holde innlegg om 

teknologi og jurist om rettigheter  
• Bestilling av billetter og overnatting må gjøres av Beate da 

Finnmarkssykehuset har egne avtaler om pris med hotell 
og fly. 

 



Møteprotokoll 
Utvalg: Informasjons- og drøftingsmøte - Foretaksnivå 

Møtested: Teams 

Dato: 10.06.2024 

Tidspunkt: 09:00 - 10:00 

Til stede: 

Navn Stilling 

Frank Pleym Stokvold FTV Fagforbundet (FagF) 

Evy Fjellstad FTV Norsk sykepleierforbund (NSF) 

Thoralf Enge FTV Den norske legeforening - Overleger (DNLF/O) 

Marit Karlstrøm FTV Den norske jordmorforening (DNJF) 

Judith Helene Fjeldberg FTV Utdanningsforbundet (UF) 

Silje Eliseussen Nilsen FTV Norsk Ergoterapeut forbund (NEF) 

Sonja Mariann Andrea Jørgensen FTV Norsk Fysioterapeutforbund 

Odd Torbjørnsen FTV - Norges Ingeniør- og Teknologorganisasjon (NITO) 

Christin Olaussen FTV - Fellesorganisasjonen (FO) 

Stian Johnsen FTV Delta (D) 

Mihkkal Bergstrøm Oskal FTV Norsk Psykologforening (NPF) 

Åshild Nordbotten FTV Den norske legeforening / Yngre leger DNLF/Y 

Rune Mauno Konst. økonomisjef 

Ole Hope Administrerende direktør 

Kenneth Grav HR-sjef 

Beate Juliussen Administrasjonssjef 

Eirik Palm Kommunikasjonssjef 

Øyvin Strømhaug Grongstad Avdelingsleder Innkjøp 

Trond Ivar Carlson Klinikksjef Prehospitale tjenester 

Jonas Valle Paulsen Klinikksjef Teknologi og innovasjon 

Johannes Michael Strehle Medisinsk fagsjef / Konst. klinikksjef Kirkenes sykehus 

Renate Jakobsson Klinikksjef Klinikk Alta 

Følgende fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Sigrid Skalle Jensen Rådgiver personal og org 

Astrid Balto Olsen Administrasjonskonsulent 

Merknad i møte: 



Saksliste 

Utvalgs- 
saksnr. Tittel 

UOFF 
(Lukket) 

61/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
62/24 Valg protokollsignering 
63/24 Utkast mandat livsfasepolitikk 
64/24 Tertialrapport 1 2024 nye Hammerfest sykehus 
65/24 Status innkjøpsområdet FIN HF - Informasjonssak 
66/24 Møteplan 2025 - styret i Finnmarkssykehuset HF 
67/24 Eventuelt 



61/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Informasjons- og drøftingsmøte - Foretaksnivås behandling av sak 61/2024 i møte den 10.06.2024: 

Behandling 

Ingen merknader til innkalling og saksliste. 

Vedtak 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten merknader. 



62/24 Valg protokollsignering 

Informasjons- og drøftingsmøte - Foretaksnivås behandling av sak 62/2024 i møte den 10.06.2024: 

Behandling 

FTV NSF Evy Fjeldstad og FTV Fagforbundet meldte seg for å signere protokollen. 

Vedtak 

Fra arbeidstakersiden ble Evy Fjellstad og Frank Pleym Stokvold valgt til signering av 
protokollen. HR-sjef Kenneth Grav signerer fra arbeidsgiversiden. 



63/24 Utkast mandat livsfasepolitikk 

Informasjons- og drøftingsmøte - Foretaksnivås behandling av sak 63/2024 i møte den 10.06.2024: 

Behandling 

HR-sjef Kenneth Grav innledet og redegjorde for innholdet i drøftingsnotatet slik den ble sendt 
3. juni 2024. 

Saken ble tatt til drøfting. 

Spørsmål, kommentarer og svar 

NEF: Viktig å se på at sammensetningen av arbeidsgruppen blir satt sammen slik at det blir en jevn 
aldersspredning fra unge – eldre. 

Svar: Det skal arbeidsgiver etter beste evne ta hensyn til når det skal velges representanter fra 
arbeidsgiver. 

NSF: Støtter innspill fra NEF, det er flere enhetsledere som er unge og i en ny livsfase. 

DNLF/O: Legeforeningen sender e-post til sine medlemmer med oppfordring til å komme med innspill 
til arbeidsgruppen. Er andre foretak i regionen som har gjort dette tidligere som vi kan se til. 
Sender ut innspill – Er det andre i HFer som er gjort – ingen i HN RHF som har begynt. 

Svar: Det er ingen i Helse Nord regionen som har startet, men vi har sett til Helse Nord-Trøndelag 
som har startet med å se på dette. 

DNLF/Y: Det bør stå i mandatet at den rapporten skal drøftes før beslutning hos AD. 

Svar: Det er lagt opp til at saken skal drøftes 9. desember 2024. 

Partene er enige om følgende: 

Partene tar sak «Utkast mandat livsfasepolitikk» til orientering og er enig i at saken er drøftet. 



64/24 Tertialrapport 1 2024 nye Hammerfest sykehus 

Informasjons- og drøftingsmøte - Foretaksnivås behandling av sak 64/2024 i møte den 10.06.2024: 

Behandling 

Harald Hafsfjord, Sykehusbygg innledet og redegjorde for innholdet i drøftingsnotatet slik den 
ble sendt 3. juni 2024. 

Spørsmål, kommentarer og svar 

DNLF/Y: Det står at gang- og sykkelbru er forsinket, men hvor lenge? 

Svar: Det er usikkerhet pga. at Statens vegvesen og Statsforvalteren har innvendinger til bygging av 
bruen. Hammerfest kommune er det god samarbeid med og reguleringsplanene er i orden. 
Det er 2 sykkel- og gangstier – den ene via Rollmollgaten som er i rute og som anbefales å 
bruke til sykkel- og gangbroen er på plass. Denne forsinkelsen har ikke innvirkning på 
innflytting på sykehuset. 

DNLF/Y: Ser i rapporten at det er månedlige møter pr. enhet på flytting og opplæring, hvem er med i 
de møtene? Det er foreløpig kommet lite informasjon ned til ansatte om selve 
flytteprosessen, mulig det er litt tidlig? Det hadde etter hvert vært interessant å høre litt mer 
detaljer rundt flytteprosessen vi skal gjennom, blant annet med tanke på personellressurser 
som vil kreves, tiden det vil ta og hvordan "hverdagen" vil se ut for oss på gulvet i den 
tidsperioden? 

Svar: Det er flyttekoordinatorer i alle enheter og det er disse som er med i møtene. 
Koordinatorene skal også informere inn i enhetene etter hvert. Det foreligger flytteplaner 
som prosjektleder holder i tråden. Tar med til prosjektet at det er behov for informasjon. 

Partene er enige om følgende: 

Partene tar styresak Tertialrapport 1 2024 nye Hammerfest sykehustil orientering. 



65/24 Status innkjøpsområdet FIN HF - Informasjonssak 

Informasjons- og drøftingsmøte - Foretaksnivås behandling av sak 65/2024 i møte den 10.06.2024: 

Behandling 

Innkjøpssjef Øyvin S. Grongstad innledet og redegjorde for innholdet i drøftingsnotatet slik den 
ble sendt 3. juni 2024. 

Spørsmål, kommentarer og svar 

DNLF/Y: Tidligere hadde legene forbruksmateriell for å legge en CVK som bestod av en pakke med 
sterilt utstyr mot dagens mange pakker som skal åpnes og sorteres riktig for å gjennomføre 
prosedyren, noe som tar mye lenger tid. Er dette et villet sparetiltak? Jeg bemerker meg at 
det står i direktørens vurdering at "godt nok er tilstrekkelig" og lurer på om det er denne 
typen ting vi skal spare på. Jeg vil påpeke at det nok vil lønne seg å ha utstyr som gjør at 
legene bruker minst mulig tid på unødvendigheter, og mest tid på å faktisk gjøre jobben sin. 
Skikkelig utstyr er da viktig. 

Svar: Det er ikke ønsket, men dette er et nasjonalt kjøp. Viser at det er viktig at våre fagfolk deltar 
med råd og innspill i innkjøpsprosjektene. 

NSF: Det samme gjelder for eksempel respiratorer. Foretaket har 2 intensivavdelinger med ulikt 
medisinsk teknisk utstyr. Det er helt uforståelig at det ikke er like prosedyrer og MTU 
regionalt. Når pasienter skal flyttes til UNN fra våre sykehus må det byttes utstyr før 
overflytting fordi det er ikke er likhet i foretaket og regionalt. 

Svar: Enig at vi kan bli bedre på dette i hele Helse Nord. Helse Nord RHF har startet arbeid, men 
dette tar tid. Dette skal styres sentralt. 

Partene er enige om følgende: 
Partene tar styresak Status innkjøpsområdet FIN HF til orientering. 



66/24 Møteplan 2025 - styret i Finnmarkssykehuset HF 

Informasjons- og drøftingsmøte - Foretaksnivås behandling av sak 66/2024 i møte den 10.06.2024: 

Behandling 

Administrasjonssjef Beate Juliussen innledet og redegjorde for innholdet i drøftingsnotatet slik 
den ble sendt 3. juni 2024. 

Spørsmål, kommentarer og svar 

NSF: Fysiske møter lagt til Hammerfest i stedet for møter på flere lokasjoner som tidligere. Kan du 
informere grunnen til dette. 

Svar: Nå har vi fått møterom på nye Hammerfest sykehus med streamingutstyr og foretaket skal selv 
streame møtene fra og med neste år. 

NITO: Det er synd at styret ikke skal reise rundt i fylket. Det er dyrt og vanskelig å reise til Hammerfest 
og kostnader for reise og streaming bør sees på. 

NSF: Støtter NITO, men styret må kunne på kort varsel endre planene hvis det er nødvendig. 

Partene er enige om følgende: 
Partene tar styresak Møteplan 2025 – styret i Finnmarkssykehuset HF til orientering. 



67/24 Eventuelt 

Informasjons- og drøftingsmøte - Foretaksnivås behandling av sak 67/2024 i møte den 10.06.2024: 

Behandling 

Eventuelt sak 1: Øke fra 4 til 5 LIS2/3 stillinger på kirurgisk avdeling, Hammerfest sykehus 

DNLF/Y meldte saken: Jeg har hørt at det er søkt om å øke fra 4 til 5 LIS2/3 stillinger på kirurgisk 
avdeling på Hammerfest sykehus, men at dette er avslått. Dette tross at det er 
kostnadsberegnet til å være billigere enn dagens drift med 4 personer. Jeg lurer på om dette 
stemmer og hva som er begrunnelsen for avslaget i så fall? 

Svar: Dette spørsmålet må rettes til klinikksjef som har detaljer. 

Eventuelt sak 2: Oversikt over økte legestillinger siden 2019 

DNLF/Y ønsker detaljert oversikt over økte legestillinger i foretaket. 

Svar: Dette er mulig og ØKAN ber om at spørsmålet sendes til konst. Økonomisjef. 

Eventuelt sak 3: Utenlandske kurs 

DNLF/Y: Er det besluttet at det er fullstendig stopp på utenlandske kurs for ansatte i foretaket? 

Svar: Det skal individuell vurdering på alle søknader. Hvis det er planlagt og dette er nødvendig 
oppdatering av kompetanse, samt at det er budsjettert skal søknaden gå tjenestevei i linja til 
AD. 
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Referat FAMU 10.06.24 

Arbeidstakerrepresentant Organisasjon Til stede 
Frank Stokvold FTV Fagforbundet X 
Evy Fjellstad FTV NSF X 
Åshild Nordbotten FTV YLF X 
Thoralf Enge FTV DNLF X 
Oda Solheim FVO Forfall 
Kanthan Poopalasingam Vara for FVO X 

Arbeidsgiverrepresentant Stilling Til stede 
Ole Hope Adm. Dir. Forfall 
Kenneth Grav HR-sjef X 
Eystein J. Hauge Fung. Klinikksjef Hammerfest X 
Trond Ivar Carlson Klinikksjef prehospital X 
Ole Martin Olsen Drift- og eiendomssjef X 

Andre Stilling Til stede 
Camilla Børstrand Hemis BHT X 
Andreas Ertesvåg Seniorrådgiver (referent) X 
Veronica Jensen HMS-rådgiver X 

Saksnr: Sakens navn Ansvarlig 
34/24 Innkalling og saksliste 

Vedtak: FAMU godkjenner innkalling og saksliste. 

FS 

35/24 Referat forrige FAMU 

Vedtak: FAMU godkjenner referatet. 

FS 

36/24 Styresaker 
FAMU behandler styresakene i et HMS-perspektiv. 

Innspill på møtet: 
• Det var ingen innspill i et HMS-perspektiv. 

Vedtak: FAMU tar styresakene til orientering. 

FS 

37/24 Erfaring med informasjonsside omstilling og faste allmøter 
FAMU diskuterer erfaringer med informasjonsside omstilling og faste 
allmøter. 

Innspill på møtet: 
• Allmøtene har blitt bedre og bedre. 
• Positivt at spørsmål som stilles i chatten besvares. 
• Ønskelig at faste, ukentlige, allmøter fortsetter så lenge 

omstillingsprosessene pågår. 

FS 
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Forslag til vedtak: FAMU tar saken til orientering. FAMU ber arbeidsgiver 
ta med innspillene i videre utvikling av informasjonssidene og allmøtene. 

Vedtak: FAMU tar saken til orientering. FAMU ber arbeidsgiver ta med 
innspillene i videre utvikling av informasjonssidene og allmøtene. 

38/24 Status HMS-handlingsplan 
FAMU får en oversikt over status for arbeidet med HMS-handlingsplan, 
inkludert ROS-analyse HMS og samarbeidsplaner med 
bedriftshelsetjenesten. Gjennomgangen viser at det gjenstår en del 
arbeid før alle er i mål. Den reelle gjennomføringen er trolig noe høyere 
enn innrapportert oversikt viser. 

Innspill på møtet: 
• BHT oppfordrer lederne til å ta kontakt før sommeren for å 

avtale tjenester de ønsker utført i løpet av høsten. 
• Enhetslederne har ansvaret for gjennomføring av ROS-HMS og 

HMS-handlingsplan i egen enhet. Verneombudene er viktige 
støttespillere. 

Forslag til vedtak: FAMU tar saken til orientering. FAMU ber 
klinikksjefene følge opp arbeidet i egen klinikk. 

Vedtak: FAMU tar saken til orientering. FAMU ber klinikksjefene følge 
opp arbeidet i egen klinikk. 

AE 

39/24 Status sykefravær 
Siden forrige oppdatering i FAMU (februar 24) har det vært gjennomført 
9 mulighetssamtaler. De alle fleste samtalene har vært med ansatte som 
har (hatt) langtidsfravær. Det er en økning i antall enhetsledere som tar 
kontakt for veiledning og for å drøfte saker knyttet til oppfølging av 
sykemeldte. 

De tre enhetene som har deltatt i «Der skoen trykker» har satt dette 
arbeidet på pause inntil videre. Fire enheter har tiltak gjennom NAV 
arbeidslivssenter. 

Samlet sykefravær i Finnmarkssykehuset er 9,1%. Sykefraværet har gått 
ned cirka 0,4 prosentpoeng sammenlignet med samme periode i 2023. 
Kirkenes sykehus og Service, drift og eiendom har hatt en økning i 
sykefraværet. Hammerfest har samme nivå på sykefraværet som i 2023. 
Øvrige klinikker har hatt en reduksjon. 

Innspill på møtet: 
• Legger særlig merke til klinikk prehospital med veldig lavt 

sykefravær. Klinikken har hatt et fokus på forbedring av 
oppfølgingsarbeidet på sykefravær. Ledere har hatt et større 
fokus, og det er samarbeidet med HR i flere saker. Det er også 
stilt spørsmål ved enkelte sykemeldinger. 

Forslag til vedtak: FAMU ber klinikkene ha et særlig fokus på 
nærværsarbeid og ivaretakelse av medarbeidere. Det er viktig at 
nærværsarbeidet prioriteres, som en del av langsiktig og systematisk 
HMS-arbeid. 

VJ 
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Vedtak: FAMU ber klinikkene ha et særlig fokus på nærværsarbeid og 
ivaretakelse av medarbeidere. Det er viktig at nærværsarbeidet 
prioriteres, som en del av langsiktig og systematisk HMS-arbeid. 

40/24 Status vedtak FAMU 
FAMU får en status på oppfølgingen av tidligere vedtak. Det har ikke 
vært vedtak som krever ekstraordinær oppfølging i 2024. Saker med 
oppfølging er satt inn i årshjul, som eksempelvis regelmessig saker om 
sykefravær. 

Forslag til vedtak: FAMU tar saken til orientering. 

Vedtak: FAMU tar saken til orientering. 

AE 

41/24 Valg leder/nestleder og AU – FAMU 
Det skal velges leder/nestleder og arbeidsutvalg for FAMU. Det neste 
året skal arbeidsgiversiden ha ledervervet. Det anbefales at 
arbeidsgiversiden velger leder og nestleder, og gir beskjed til sekretær i 
FAMU innen 1. juli. Arbeidstakerrepresentantene i FAMU velger hvem 
som skal delta i arbeidsutvalget, og gir beskjed til sekretær innen 1. juli. 

Forslag til vedtak: FAMU støtter foreslåtte prosess. 

Vedtak: FAMU støtter foreslåtte prosess. 

AE 

42/24 Orienteringssaker 
1. Orientering fra BHT (muntlig) 

Hemis BHT har ikke fått bestillinger siden sist. Minner om å være 
tidlig ute med å bestille der det er mulig. 

2. 2024.03.13 Referat Kvamråd Prehospital 
3. 2024.04.25 Referat Kvamråd Klinikk Alta 
4. 2024.05.24 Referat ekstraordinært Kvamråd Klinikk Alta 

Vedtak: FAMU tar saken til orientering. 

FS 

43/24 Eventuelt FS 
44/24 Saker til neste møte 

- Styresaker 
- Status AML-brudd 
- Møteplan FAMU 2025 

FS 


